
رئیـس هیئـت مـدیره شرکـت کشـت و
صنعت و دامپروری مغان از تدوین
برنــامه هــای توســعه محــور در
بازدید از صنایع تبدیلی در حال

اجرای شرکت خبر داد.

به گزارش اگروفودنیوز، یونس ژائله در بازدید از گلخانه، مرکز
تولید انواع نمونه صیفی جات، داروهای گیاهی و دیگر محصولات زراعی
گفت: با تولید انواع محصولات صادرات محور از جمله صیفی و گیاهان
دارویی در مزارع مدنظر که توسط کارشناسان زراعی برای سالهای آتی
خواهیم داشت میتوانیم در تولید و صادرات این نوع محصولات حرف اول
را در کشور بزنیم زیرا که شرکت این پتانسیل را دارد تا بتوانیم

مزارع نمونه ای را برای تولید این محصولات داشته باشیم.

 وی همچنین به وجود تپه های ماهورهای اطراف شرکت که بلااستفاده
بوده اشاره کرد و افزود: با بازدیدهای متعددی که داشتیم برنامه
کاشت درختان متفاوتی را پس از مطالعه، بررسی و تایید کارشناسان
کشاورزی و باغی در دستور کار خود قرار دادیم و امسال سعی می کنیم

کاشت برخی از آنها را به لیست کاشت مجتمع زراعت بیافزاییم.
 وی در بازدید از مرمت و بازسازی کارخانه پروسس میوه باغات نیز
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گفت: مجتمع پروسس میوه باغات کاملا از رده خارج شده بود که با
همیاری مهندسین و کارشناسان برنامه تجهیز و نوسازی این واحد را
در دستور کار خود قرار دادیم و با دستگاه های جدیدی که اخیرا
خریداری شده با نوسازی سالن ها بزودی این کارخانجات وارد چرخه
تولید خواهد شد و قطعا از لحاظ تولید و اشتغالزایی برای منطقه و

استان مؤثر واقع خواهد شد.

ژائله در بازدید سرزده از کارخانه قند مغان نیز گفت: با وجود
بازسازی و نوسازی که در کارخانه قندمغان صورت گرفته باز جا دارد
که برای این کارخانه که روزی نگین کارخانه های قند کشور بشمار
میرفت با جدیت و سرعت بخشیدن به کار، بیشتر تلاش گردد، زیرا هدف
ما از بازسازی و مرمت اساسی کارخانه قند مغان افزایش طول عمر این
واحد بزرگ است تا با تولید شکر و محصولات دیگر بتوانیم به هدفی که

تدوین شده به خودکفایی دست یابیم.

 وی همچنین در بازدید از محل احداث و عملیات کارخانه روغن کشی و
رب نیز گفت: یکی از بزرگترین کارخانجات روغنکشی کشور در شرکت کشت
و صنعت مغان راه اندازی و تاسیس خواهد شد و در کنار روغن کشی طبق
برنامه ریزی های بعمل آمده در نظر داریم با عزم جدی در راستای
تاسیس کارخانجات مدرن دیگر با فناوری روز دنیا از جمله کارخانه
رب سازی، خط تولید ترشیجات، میوه جات خشک صنعتی و آجیلی، انواع
آبمیوه و کمپوت هلو، گیلاس، آلبالو و… فرآوری بادام زمینی، انواع
اسانس های خوراکی، تولید انواع اولئورزین ها و دیگر کارخانجاتی
که یکی پس از دیگری در حوزه صنایع تبدیلی در کشت و صنعت مغان به



بهره برداری برسانیم. 

رئیس هیئت مدیره شرکت کشت و صنعت و دامپروری مغان همچنین از
کمباین های برداشت گوجه فرنگی که اخیرا به مکانیزاسیون شرکت
افزوده شده بازدید نموده و از نزدیک روند عملکرد آن را مشاهده
نموده و افزود: ۴ دستگاه کمباین برداشت گوجه فرنگی ساخت شرکت
guarse ایتالیا به ارزش۲۴ میلیارد تومان برای اولین بار توسط
شرکت کشت و صنعت مغان در کشور خریداری شده و مورد بهره برداری
قرار گرفت و همچنین در پایان به استفاده از دستگاه های مدرن و
تکنولوژی روز دنیا تاکید کردند و با امیدواری اظهار داشت: ضمن
اینکه ۲ دستگاه کمباین برداشت چغندر قند به ارزش ۱۷ میلیارد
تومان نیز خریداری شده و در برداشت محصول چغندر امسال مورد بهره
برداری قرار خواهد گرفت و حتی جهت خرید دیگر دستگاه های پیشرفته
دیگر از جمله کمباین پنبه برای شرکت اقداماتی صورت گرفته است و

قطعا این روند ادامه خواهد داشت.


